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Svar på interpellation från Olle Romlin (C) 

om Fyrisskolan 
 

Olle Romlin (C) har ställt en interpellation med ett antal frågor Fyrisskolan som jag 
besvarar nedan. 

Vad har det politiska styret vidtagit för åtgärder för att vända utvecklingen på 
Fyrisskolan? 

I juni 2021 beslutade nämnden att tillsätta en arbetsgrupp för Fyrisskolans framtida 

utveckling. I den gruppen medverkade nämndens presidium.  

Arbetsgruppens arbete återredovisades till nämnden den 10 februari 2022. Åtgärderna 

som arbetsgruppen föreslog framgår i ärendet och nämnden beslutade att ge 
utbildningsförvaltningen i uppdrag att fortsätta arbetet i linje med det som 

redovisades. Det var enighet i nämnden kring dessa åtgärder. 

Tyvärr har det efter sommaren 2023 stått klart att åtgärderna inte har lett till förändrad 
utveckling för Fyrisskolan. 

Anser du att information till nämndledamöter om kommande viktiga ärenden ska gå via 
media? 

Det står kommunens alla medarbetare fritt att vända sig till media. Meddelarfriheten är 

en viktig hörnsten i vår demokrati, vilket vi alla bör slå vakt om.  Jag har inte, och ska 

inte ha, synpunkter på vad enskilda medarbetare väljer att vända sig till media om.  

Med det sagt har politiken varit informerad under processen. Gymnasieutskottet fick 
information om planering för ombyggnad av Fyrisskolan redan vid sitt möte i augusti. 

Det har sedan varit viktigt att lägga en bra planering för information till alla direkt 
berörda medarbetare och fackliga organisationer.  

Hur säkerställer styret att den nya gymnasieskolan på Götgatan 17 inte kommer gå 
samma öde till mötes som Fyrisskolan?  

Det som nu händer är en ombyggnad av skolan. Inför nystarten om ett par år kommer 

det att finnas goda förutsättningar för ledamöterna i Gymnasieutskottet att följa 

planeringen för den nya skolan.  
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